
Från: Thomas Djerfh thomas.djerfh@telia.com
Ämne: Mötesanteckningar 22/4 samt 10/3

Datum: 13 maj 2020 22:03
Till:

Mötesantechningar 22/4

Deltagare: Ana Waltersson, Jenny Westerberg, Thomas Djerfh, Fredrik Lövgren, Tomas Bergström, Fredrik Sadjak, Dennis 
Svensson

Val av ordförande/sekreterare:  Fredrik Lövgren/Thomas Djerfh

Föregående protokoll: ej distribuerat, repeteras på detta möte

Information från Huvudstyrelsen: Fredrik Sadjak (ordförande) samt Dennis Svensson (kassör) var på plats och informerade om 
sina tankar att göra RasboIP mer till vår samlingsplats, tankar ang sponsring samt att jobba för att utöka antalet idrottsutövare 
inom Rasbo IK. 

Ekonomi: 
- p08/09 får behålla cupbidraget trots inställd cup. 
- Det blir byte till swedbank för IB sektionen.
- klubbrabatten ska nu redovisas till Thomas Djerfh och inbetalas till sektionskontot. (Nordea)

Utbildning: uibf har en del digitala utbildningar för ungdomstränare. Körs under Maj/Juni: 
https://www.innebandy.se/uppland/inlagg/lista/digitala-tranarutbildningar-med-rabatterade-priser/

Seniorverksamhet:-

Ungdomsverksamhet: HJAS utreder ev samarbete med Alunda 

Övrigt:
- Fredrik kollar om vi kan byta till Klubbhuset.
- Träningstider 20/21: säsongsansökningar inlämnade ang Jälla, Lindbacken, Ärentuna
- vi önskar få huvudstyrelsens protokoll till innebandy@rasboik.com
- serieanmälan senast 10/5 till innebandy@rasboik.com

Mötesanteckningar 10/3

Val av ordförande/sekreterare: Thomas Bergström/Thomas Djerfh

Föregående protokoll: Inga kommentarer. Läggs ut på laget.se

Information från huvudstyrelsen: påminnelse belastningsregister

Ekonomi: Bokföring 2019 är klar.  Budget 2020 justera enl utfall 2019

Utbildning: inget mer sen senast

Ungdomsverksamhet: Beslut ang cupbidrag till P12/13. Ok med cupbidrag 3000.

Juniorverksamhet:-

Seniorverksamhet: Kommer inte gå upp i div 1.

Övriga frågor
- Innebandyalliansen: Fredrik kommer vara med i styrelsen
- Träningstider i andra hallar nästa år. Ansöka Jälla och Lindbacken. Kolla ang 1 tid till IFU.
- Matchkläder inventering måste skickas in 
- Ledarkläder beslutades att införas igen. Fredrik tar fram förslag.
- Lagledare per lag påminner de ledare som ej betalat 2019 Rasboavgift.
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